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Kövér László úrnak ,
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyű lésről szóló 2012.

évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kíváno k

intézni a nemzetgazdasági miniszterhez mint a tárgyban illetékes minisztérium irányítójához

„Miért nem szervezhette idén is a Székely Szeretetszolgálat Alapítvány a Székely

Fesztivált?”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

2017. május 12-14 . között került megrendezésre a III . Székely Fesztivál a

Millenárison, amelyet azonban az előző két évtől eltérően már nem a Székely

Szeretetszolgálat Alapítvány, hanem egy újonnan létrehozott szervezet, a Székel y

Összetartozás Alapítvány szervezett meg . Mindez sajtóhírek szerint januárban jutott a korább i

szervezők tudomására, a Székely Szeretetszolgálat Alapítvány vezetőjének a Millenárissa l

érvényes bérleti szerződése ellenére pedig azt mondták telefonon, hogy más dátumon, má s

fogja szervezni a „székelyek majálisát” . A miértre pedig annyit feleltek : nem mehettek

szembe a Nemzetgazdasági Minisztérium akaratával .

Szintén a sajtóban jelent meg ezzel kapcsolatban, hogy a fesztiválokat korábban

szervező Székely Szeretetszolgálat Alapítvány egyik vezetőjének, Lukács Csabának már a

második fesztivál után jelezte két szervez őtársa, hogy Miniszter Úr, mint a fesztivál akkori é s
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mostani fővédnöke új alapítványt szeretne létrehozni. Ez meg is történt, ráadásul a Székel y

Összetartozás Alapítvány ugyanazon grafikai elemekkel hirdette meg a régi-új rendezvényt ,

mint a korábbi szervez ők .

A sajtótalálgatások szerint a Lukács Csaba társvezetésével m űködő Székely

Szeretetszolgálat Alapítvánnyal az volt a probléma, hogy Lukács köztudottan a kormánnya l

jelenleg fesztült viszonyban lévő Simicska Lajos tulajdonában álló Magyar Nemzet napilap

főmunkatársa. Mások szerint a Székely Összetartozás Alapítvány azért vette át a szervezést

ilyen durva eszközökkel, mert Ön így akarta kisajátítani az egyre sikeresebb Székel y

Fesztivált .

A fentiek alapján kérdezem tehát Miniszter Urat :

- Igaz-e az a sajtóértesülés, hogy a Millenáris azért nem biztosította érvényben lévő
szerződésük ellenére sem a helyszínt a Székely Szeretetszolgálat Alapítványnak, mer t

a Nemzetgazdasági Minisztérium részéről valaki nyomást gyakorolt anna k

érdekében, hogy mostantól a Székely Összetartozás Alapítvány szervezze a

rendezvényt?

- Ha ez igaz, akkor ki volt ez a személy és milyen felhatalmazás alapján cselekedett ?

- Van-e Önnek vagy munkatársainak, esetleg családtagjainak vagy a III . kerületi

támogatóinak bármi köze a Székely Összetartozás Alapítványhoz úgy, mint alapítók ,

kuratóriumi tagok vagy támogatók ?

- Igaz-e, hogy a IL Székely Fesztiválon tartott sajtótájékoztatóján Ön arra utalt, hog y

a jövőben új szereplők is feltűnhetnek a Fesztivál szervezésében ?

Budapest, 2017 . május 24 .

Szávay István
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